

Publications – Dr. Jessica Stubenrauch

1. Stubenrauch, J. (2021): Innovative Phosphorus Governance: How to Address Recurring Regulatory Shortfalls. The Example of Germany, Costa Rica and Nicaragua, in: Ginzky, H. (eds.) *International Yearbook of Soil Law and Policy*, Vol. 5 (accepted).
2. Heyl, K., Ekardt, F., Roos, P., Stubenrauch, J., Garske, B. (2021): Free Trade, Environment, Agriculture, and Plurilateral Treaties: The Ambivalent Example of Mercosur, CETA and the EU-Vietnam Free Trade Agreement; *Sustainability* 2021, 13(6), 3153; <https://doi.org/10.3390/su13063153>.
3. Wieding, J., Stubenrauch, J., Ekardt, F. (2020): Human Rights and Precautionary Principle: Limits to Geoengineering, SRM, and IPCC Scenarios; *Sustainability*, 12(21), 8858, <https://doi.org/10.3390/su12218858>.
4. Stubenrauch, J., Ekardt, F. (2020): Plastic Pollution in Soils: Governance Approaches to Foster Soil Health and Closed Nutrient Cycles; *Environments*, 7(5), 38, DOI: 10.3390/environments7050038.
5. Stubenrauch, J., Garske, B., Ekardt, F. (2020): Kunststoffe in Meeren und Böden: Regulierungsansätze im Wasser-, Naturschutz-, Bodenschutz- und Agrarrecht, Teil 1; *Natur und Recht* 2020(42), 395-402.
6. Stubenrauch, J., Garske, B., Ekardt, F. (2020): Kunststoffe in Meeren und Böden: Regulierungsansätze im Wasser-, Naturschutz-, Bodenschutz- und Agrarrecht, Teil 2; *Natur und Recht* 2020(42), 457-464.
7. Garske, B., Stubenrauch, J., Ekardt, F., Weisse, C.F., Lorenz, M. (2020): Kunststoff-Governance im europäischen Kreislaufwirtschafts- und Stoffrecht; *Zeitschrift für Umwelt- und Planungsrecht* 2020 (4), 215-224.
8. Garske, B., Stubenrauch, J., Ekardt, F. (2020): Sustainable Phosphorus Management in European Agricultural and Environmental Law; *Review of European, Comparative and International Law*, 1-11, DOI:10.1111/reel.12318.
9. Heyl, K., Döring, T., Garske, B., Stubenrauch, J., Ekardt, F. (2020): The Common Agricultural Policy beyond 2020: A critical review in light of global environmental goals; *Review of European, Comparative and International Law* 2020, DOI: 10.1111/reel.12351.
10. Weishaupt, A., Ekardt, F., Garske, B., Stubenrauch, J., Wieding, J. (2020): Land Use, Livestock, Quantity Governance and Economic Instruments: Sustainability Beyond Big Livestock Herds and Fossil Fuels; *Sustainability*, 12(5), 2053, DOI: 10.3390/su12052053.
11. Ekardt, F., Jacobs, B., Stubenrauch, J., Garske, B. (2020): Peatland Governance: The Problem of Depicting in Sustainability Governance, Regulatory Law, and Economic Instruments; *Land*, 9(3), 83, DOI: 10.3390/land9030083.
12. Stubenrauch, J. (2019): Phosphor-Governance in ländervergleichender Perspektive – Deutschland, Costa Rica, Nicaragua. Ein Beitrag zur Nachhaltigkeits- und Bodenschutzpolitik; Beiträge zur sozialwissenschaftlichen Nachhaltigkeitsforschung, Bd. 29, metropolis Verlag, Marburg.
13. Stubenrauch, J., Garske, B., Ekardt, F. (2018): Sustainable Land Use, Soil Protection and Phosphorus Management from a Cross-National Perspective; *Sustainability*, 10 (6), 1988, <https://doi.org/10.3390/su10061988>.

14. Stubenrauch, J., Garske, B., Ekardt, F. (2018): Landnutzung und Phosphor in der EU, Deutschland und Mittelamerika – rechtsvergleichende Perspektiven; *Zeitschrift für Europäisches Umwelt- und Planungsrecht*, 16(3), 325-335, <https://eurup.lexxion.eu/article/EURUP/2018/3/10>.
15. Ekardt, F., Wieding, J., Garske, B., Stubenrauch, J. (2018): Agriculture related Climate Policies – Law and Governance Issues on the European and Global Level; *Carbon & Climate Law Review*, 12 (4), 316-331, <https://doi.org/10.21552/cclr/2018/4/7>.
16. Ekardt, F., Wieding, J., Garske, B., Stubenrauch, J. (2018): Landnutzungs- und düngungsbezogener Klimaschutz in europa- und völkerrechtlicher Perspektive; *Zeitschrift für Umweltrecht*, 3, 143-154.
17. Ekardt, F., Garske, B., Stubenrauch, J., Wieding, J. (2015): Legal instruments for phosphorus supply security – integrated instruments for various environmental problems; *Journal for European Environmental & Planning Law*, 4 (1), 343-361, <https://doi.org/10.1163/18760104-01204007>.
18. Ekardt, F., Stubenrauch, J. (2013): Schadstoffanreicherungen in Böden als Governance- und Rechtsproblem – das Beispiel Cadmium: Zugleich zu einigen Grundproblemen von Ordnungsrecht; in: Hebel, T./, Hendl, R./ Proels, A./ Reiff, P. (Hrsg.), *Jahrbuch des Umwelt- und Technikrechts*, Trier, Deutschland, 173-190.
19. Stubenrauch, J. (2010): Ein Menschenrecht auf Wasser; *Zeitschrift für Umweltrecht*, 11, 521-533.